
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 20. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 796
I forbindelse med ERFA-gruppen om rottespærrers foretræde for udvalget
den 6. april (jf. MOF alm. del - bilag 360 og spm. 631) bedes ministeren op-
lyse følgende:
– Hvad er baggrunden for Danva og forsyningsselskabernes bekymring for

at anvende rottespærrer?
– Hvilke mulighed er der for finansiering af indsatsen mod rotter, herunder

rottespærrer?
– Har ministeren dokumentation for Skive Kommunes erfaringer med brug af

rottespærrer?
– Vil ministeren redegøre for status for implementering og indrapportering

om rottebekæmpelse?
– Hvordan vil man mindske genen fra rotter i forbindelse med byggeriet af

de nye supersygehuse?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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